
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr VIII/24 

VIII sesja RM odbyta w dniu 25 października 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 25 października 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:22 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. 

Obecni: 

1. Dariusz Chojnacki 

2. Jowita Dec 

3. Agnieszka Dorawa 

4. Wojciech Elszyn 

5. Anna Filipiak 

6. Dawid Konwiński 

7. Maciej Kuligowski 

8. Sebastian Mędlewski 

9. Łukasz Owieśny 

10. Szymon Raczyński 

11. Katarzyna Stamm 

12. Marzanna Szewczyk 

13. Justyna Zielińska 

Nieobecne, usprawiedliwione: Radna Grażyna Bieniek i Radna Beata Kołota.  

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad 

VIII sesji ?  

Nie zgłoszono uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad 

VIII sesji ?  

 



Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid 

Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota. 

 

Przyjęty porządek obrad VIII sesji RM (zał. 3): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu "ul. Ks. Piotra Skargi - ul. Targowa" w Solcu Kujawskim. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na potrzeby 

ochrony przyrody dotyczących pomników przyrody na terenie Nadleśnictwa 

Cierpiszewo oraz w miejscowościach Makowiska i Przyłubie, Gmina Solec Kujawski. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji miejsca nowego przystanku 

komunikacyjnego przy drodze wojewódzkiej nr 397. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Solec Kujawski                                                                               

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

10. Przyjęcie zmienionego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok.  

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Solec Kujawski w roku 

szkolnym 2023/2024. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radny RM W. Elszyn – zadał pytanie dot. jednej ze zmian, a konkretnie zapisu § 16, który 

otrzymuje brzmienie, iż upoważnia się Burmistrza w pkt 2 do zaciągania w 2024 r. kredytu na 

spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz 



zaciągniętych kredytów do wysokości 3.000.000 zł. Niepokojącym jest zaciąganie kredytu na 

spłatę kredytu lub że zaciągany jest kredyt na spłatę obligacji, które zostały wyemitowane. 

Dlaczego musimy zaciągać nowy kredyt na spłatę zobowiązań i czy nie grozi to wpadnięciem 

w tzw. spiralę zadłużenia ?   

Odpowiedzi udzieliła M. Michalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski informując, że 

kredyt zaciągany jest na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań, ponieważ w tym roku 

szybciej spłaciliśmy obligacje, a te 3.000.000 zł miałoby być zabezpieczeniem, żeby mieć z 

czego realizować inwestycje. Nie grozi nam wpadnięcie w spiralę zadłużenia, bo Gmina ma 

bardzo niski poziom zadłużenia, na koniec roku będzie on wynosił ok. 3.000.000 zł więc 

wskaźniki zostaną spełnione.  

Radny RM W. Elszyn – jakie Gmina chciałaby inwestycje sfinansować z tych środków ?   

M. Michalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – odpowiedziała, że te które są podane do 

realizacji.   

Radny RM D. Konwiński – w sierpniu br. Minister Finansów zadeklarował jednostkom 

samorządu terytorialnego dodatkowe finansowanie w wysokości 10 mld zł. Dodatkowe 

dochody jst otrzymają z tytułu udziału z wpływów z podatku dochodów od osób fizycznych 

ustalonych z uwzględnieniem kwot wynikających z korekt z PIT za 2022 rok. 8.10.24 r. 

samorządom zostały przekazane informacje o dodatkowych środkach finansowych, które mają 

otrzymać. Z zestawienia, które zostało opublikowane na stronach Ministerstwa Finansów 

wynika, że Gmina Solec Kujawski ma otrzymać 2.907.671 zł. Zatem czy jest sens zaciągać 

kredyt w wysokości 3.000.000 zł wiedząc, że w najbliższych tygodniach Gmina otrzyma te 

środki z Ministerstwa Finansów ?   

M. Michalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – odpowiedziała, że Gmina jeszcze 

żadnego kredytu nie zaciągnęła. Środki z Ministerstwa nie zostały jeszcze wprowadzone do 

budżetu Gminy, ponieważ czekaliśmy na pismo z Ministerstwa, ale mamy informację z RIO, 

że na podstawie tych zestawień, które zostały opublikowane możemy te środki wprowadzić do 

budżetu. Zabezpieczamy się tak, żeby w razie czego móc ten kredyt zaciągnąć, wsparcie  

z Ministerstwa w wysokości prawie 3 mln zł jest przeznaczone na wydatki bieżące, które  

w chwili obecnej bardzo wzrastają.       

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2024 rok. 



D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid 

Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr VIII/54//24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.4) 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni uwag nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid 

Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 



Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr VIII/55//24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.5) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni uwag nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid 

Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr VIII/56//24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.6) 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu "ul. Ks. Piotra Skargi - ul. Targowa" w Solcu Kujawskim. 

 



A. Kwiatkowska – Kierownik Biura Planowania Przestrzennego – przedstawiła ww. 

projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni uwag nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu "ul. Ks. Piotra Skargi  

- ul. Targowa" w Solcu Kujawskim.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid 

Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota. 

 

Uchwała Nr VIII/57//24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.7) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na potrzeby 

ochrony przyrody dotyczących pomników przyrody na terenie Nadleśnictwa 

Cierpiszewo oraz w miejscowościach Makowiska i Przyłubie, Gmina Solec Kujawski. 

 

I. Skrzypińska – Kierownik Ref. Ochrony Środowiska i Rolnictwa – przedstawiła ww. 

projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni uwag nie wnieśli.  



D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia zakresu 

prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody dotyczących pomników przyrody na 

terenie Nadleśnictwa Cierpiszewo oraz w miejscowościach Makowiska i Przyłubie, Gmina 

Solec Kujawski. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid 

Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota. 

 

Uchwała nr VIII/58/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.8) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji miejsca nowego 

przystanku komunikacyjnego przy drodze wojewódzkiej nr 397. 

 

Z. Faleńczyk – Kierownik Ref. Ochrony Środowiska i Rolnictwa – przedstawił ww. 

projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni uwag nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji miejsca nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze wojewódzkiej nr 397. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid 

Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota. 

Uchwała nr VIII/59/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.9). 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Solec Kujawski z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

 

J. Żebrowska - Dudek – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich  – przedstawiła  

ww. projekt uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni uwag nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy 

Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid 

Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota. 



 

Uchwała nr VIII/60/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.10). 

 

10. Przyjęcie zmienionego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

J. Zielińska – Wiceprzewodnicząca K. Rewizyjnej – poinformował, że w związku z podjętą 

decyzją o rozszerzeniu planu pracy o jeden punkt dot. kontroli jednostki budżetowej Szkoły 

Muzycznej konieczne jest przegłosowanie zaproponowanej zmiany w planie pracy komisji.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego planu pracy ?  

Radni uwag nie wnieśli.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego planu 

racy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid 

Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Bieniek, Beata Kołota. 

 

Zmieniony plan pracy K. Rewizyjnej stanowi - zał. 11 do niniejszego protokołu.  

 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Solec Kujawski w roku 

szkolnym 2023/2024. 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji – przedstawiła ww. informację.   

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionej informacji ?  

Radni uwag nie wnieśli.  



12. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny RM W. Elszyn – złożył wnioski dot.  

- zajęcia stanowiska Burmistrza w sprawie wsparcia w wprowadzeniu aktywizacji społecznej 

seniorów w Gminie, chodzi o funkcjonowanie Uniwersytetów III Wieku. Czy to wsparcie 

będzie, a jeśli tak to w jakim zakresie ? Chodzi o nowo powstałe Stowarzyszenie Solecki 

Uniwersytet III Wieku, który skupia osoby, które zrezygnowały z zajęć oferowanych w ramach 

Uniwersytetu III Wieku, który już wcześniej funkcjonował w Solcu. Osobom tym zależy na 

tym by móc się rozwijać i korzystać z oferty edukacyjnej, kulturalnej, żeby żyć aktywnie.  

Czy istnieje jakaś prawna przeszkoda, która uniemożliwia zawarcia umowy z państwową 

uczelnią wyższą ? Czy Gmina przewiduje dla nich jakąś formę wsparcia ? Czy gwarantuje im 

możliwość stworzenia warunków podobnych lub takich samych jakie mają osoby, 

uczestniczące w Uniwersytecie III Wieku, które od 12 lat w Solcu funkcjonuje.   

A. Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego odpowiedział, że ustosunkuje się do pytań 

Radnego na piśmie.     

J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor WSO – dodała, że Stowarzyszenie Solecki Uniwersytet 

III Wieku złożył ofertę w trybie art. 19a. Stowarzyszenie otrzymało odpowiedź z Urzędu, że na 

najbliższej sesji jest planowana zmiana budżetu, po to żeby dołożyć środki do ich działania. 

Poproszono Stowarzyszenie, aby zaktualizowała złożoną wcześniej ofertę i tak też zrobiło. 

Ustalono, że na realizację zadania od 4.11.24 r. do 31.12.24 r. Stowarzyszenie otrzyma wsparcie 

w wysokości 5.300 zł. Umowa zostanie podpisana w najbliższym terminie.       

- podejmowanych przez Burmistrza działań w stosunku do zaleceń pokontrolnych z RIO, tak 

aby w przyszłości im zapobiec.  

Odpowiedzi udzieliła M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy informując, że Gmina 

otrzymała 30 dniowy termin na ustosunkowanie się, po tym terminie ewentualnie wyjaśnimy 

wszystko. Wystąpienie pokontrolne dostępne jest na stronie BIP.  

- możliwości wzięcia udziału przez Gminę w konkursie na rozwijanie transportu 

niskoemisyjnego, zero – emisyjnego, z którego można była sfinansować zakup taboru 

autobusowego w ramach Krajowego Planu Odbudowy. Można było uzyskać do 95% 

dofinansowania zakupu taboru. Czy Gmina złożyła w tym konkursie wniosek, żeby w tej 

formie otrzymać środki na zakup autobusów ?  



Odpowiedzi udzieliła I.Konopa – Dyrektor WIiPP informując, że Gmina nie składała 

wniosku o pozyskanie środków w tym konkursie.  

Radny RM W. Elszyn – Czy jest planowane rozwiązanie tego problemu, żeby w Solcu 

funkcjonowała komunikacja miejska, podmiejska lub międzymiastowa ?  

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego odpowiedział, że mamy to na uwadze lecz to 

nie tylko zakup autobusów, ale to także zatrudnieni kierowcy, musi być zapewniona ciągłość 

pracy, dlatego do tego trzeba się przygotować. Teraz nie jest to priorytetem, tylko do realizacji 

w dalszym etapie.    

- prośby mieszkańców, aby wraz z informacjami zamieszczanymi na FB Urzędu czy stronie 

www o różnych wydarzeniach podawać jaki jest ich cel i jakie są efekty tych spotkań, bo 

mieszkańcy są zainteresowani tym, żeby mieć informacje o tym w jakim kierunku idą te 

działania, które są komunikowane z mediów społecznościowych czy internetu.  

Ponadto A. Michalak - Burmistrz powiadomił, że zgodnie z art.  24 h. ust. 12 ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, podmiot dokonujący analizy oświadczeń 

majątkowych w terminie do dnia 30 października każdego roku przedstawia radzie gminy 

informację o osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie; 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz  

z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia; działaniach 

podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych. Burmistrzowi oświadczenia majątkowe złożyli:  zastępca, sekretarz gminy, 

skarbnik gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, osoby zarządzające gminną 

osobą prawną oraz osoby wydające decyzje administracyjne w moim imieniu. Wszystkie osoby 

zobowiązane do złożenia oświadczenia majątkowego to uczyniły. Wszyscy złożyli 

oświadczenia majątkowe w terminie. Dokonując analizy złożonych oświadczeń – nie 

stwierdziłem nieprawidłowości. Oświadczenia majątkowe zostały przekazane do Urzędu 

Skarbowego w Bydgoszczy, który to również dokonuje analizy złożonych oświadczeń. 

Burmistrz uczestniczył także:  

- 28.09.2024 r. w koncercie charytatywnym w Filharmonii Pomorskiej organizowanej przez 

Stowarzyszenie Sue Ryder,  



- 29.09.2024 r. Burmistrz objął patronatem Turniej Piłki Siatkowej Kobiet, który odbył się w 

Ośrodku Sportu i Rekreacji. Uczestniczyło w nim 6 drużyn, organizatorem była Wyższa Szkoła 

Gospodarki w Bydgoszczy, 

- 1.10.2024 r. w spotkaniu z organizacjami pozarządowymi w celu omówienia współpracy na 

kolejny rok, 

- 3.10.2024 r. w I sesji Rady Seniorów, na którym wybrano Przewodniczącą Rady Panią Natalię 

Błaszczyk oraz Zastępcę Panią Marię Mikołajczak, 

- 4.10.2024 r. we wręczeniu medali Prezydenta RP za długoletnie pożycie małżeńskie 5 parom, 

które odchodziły 50 – lecie pożycia, w tym 1 para obchodziła 55 – lecie, 

- 5.10.2024 r. w Inauguracji Roku Akademickiego Wyższej Szkoły Gospodarki w Bydgoszczy, 

- 10-11.10.2024 r. wraz z Zastępcą Burmistrza w szkoleniu dla kadr zarządzających w Gdańsku, 

- 12.10.2024 r. w 100 – leciu Oddziału Polskiego Związku Hodowców Gołębi Pocztowych, 

- 16.10.2024 r. w Inauguracji Roku Akademickiego Uniwersytetu III Wieku Filia w Solcu 

Kujawskim, 

- 18.10.2024 r. wraz z Zastępcą Burmistrza w obchodach 50-lecia Klubu Seniora „Szarotka”, 

- 19.10.2024 r. wraz z Zastępcą Burmistrza i Panią Sekretarz na zaproszenie Zarządu Regionu 

Włocławsko – Toruńskiego NSZZ Solidarność wziął udział w uroczystej mszy z okazji 40 – 

lecia męczeńskiej śmierci księdza Jerzego Popiełuszki celebrowanej przez biskupa Krzysztofa 

Włodarczyka, 

- 22.10.2024 r. wraz z Prezesem Zakładu Gospodarki Komunalnej Panem Sebastianem Wyrczą 

i dr Wojciechem Irmińskim w spotkaniu z Marszałkiem Piotrem Całbeckim. Tematem 

spotkania była rekultywacja wysypiska odpadów przy ul. Toruńskiej, 

- 22.10.2024 r. w Gali z okazji 20 – lecia Polski w Unii Europejskiej, na której wręczone zostały 

nagrody Marszałka za frekwencję w ostatnich wyborach do Parlamentu Europejskiego. 

Burmistrz odebrał nagrodę w kategorii gmin miejsko – wiejskich. Solec Kujawski zajął  

I miejsce z frekwencją 36,03 %, nagrodzono też soleckie OSP za najbardziej nośną kampanie 

szerokiego udziału w wyborach, 



- 23.10.2024 r. wraz ze Skarbnikiem Gminy Panią Monika Michalską w otwarciu oczyszczalni 

ścieków w Gminie Gomunice. Celem wizyty było poznanie możliwości pozyskiwania środków 

na inwestycje oraz poznanie innych kierunków zarządzania.        

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi  i 

współpracownikom za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 14.22. 

 

 

 Dariusz Chojnacki  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 

 

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


